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Abstract (en)
[origin: DE4410003C1] The invention relates to a toothbrush (10) with a head section (13), which is at least partly movable under load during
tooth-cleaning and is fitted with an interchangeable brush head (14), and a grip section (17). According to the invention, the head section (13) and
the stem (15) of the toothbrush take the form of a continuous spring-steel wire with two shanks which, in the region of the stem (15), each have a
spring (18) with a plurality of turns which permits movements of the head section (13) in all directions perpendicular to the longitudinal axis of the
toothbrush (10) and the brush head (14) can be clamped in the head section (13) by pressing free end regions of the shanks (16) together and
releasably securing them in the grip section (17).

Abstract (de)
Bei der Erfindung handelt es sich um eine Zahnbürste (10) mit einem beim Zähneputzen unter Belastung zumindest teilbeweglichen Kopfteil (13), in
dem ein auswechselbarer Borstenkopf (14) angeordnet ist, einem Stiel (15) und einem Griffteil (17). Die Lösung ergibt sich daraus, daß das Kopfteil
(13) und der Stiel (15) der Zahnbürste aus einem durchgehenden, aus zwei Schenkeln bestehenden Federstahldraht geformt ist, dessen Schenkel
im Bereich des Stiels (15) jeweils eine Feder (18) mit einer Mehrzahl von Windungen aufweisen, welche Bewegungen des Kopfteils (13) in alle
Richtungen quer zur Längsachse der Zahnbürste (10) ermöglichen, und daß der Borstenkopf (14) im Kopfteil (13) durch das Zusammenführen und
die lösbare Befestigung von freien Endbereichen der Schenkel (16) im Griffteil (17) verklemmbar ist. <IMAGE>
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